
 

St
ra

na
1 

 

 

Z á p i s n i c a  

z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Diaková, 
konaného dňa 03. 10. 2024 o 17:00 h  v zasadačke OÚ 

Diaková 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomný je poslanec p. Michal Žáčik, vopred ospravedlnený. 

 

Program: 

1) Otvorenie 
2) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie 
3) Schválenie programu zasadnutia 
4) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
5) Úprava rozpočtu na rok 2024 (rozpočtové opatrenie) 
6) Príprava kultúrnych podujatí (posedenie s dôchodcami, 

obnovenie činnosti obecnej knižnice, Mikuláš) 
7) Rôzne (napr. premiestnenie kontajnerov a iné) 
8) Záver 

 

PRIEBEH: 

K bodu č. 1: 

1. Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce 
PaedDr. Branislav Kohút. 
Hneď po otvorení vyzval prítomných na minútu ticha 
zosnulému p.  Michalovi Žáčikovi – prvému starostovi obce 
po roku 1989.  
Potom zagratuloval aj p. poslancovi Milanovi Kohútovi 
k jeho 60-tym narodeninám 
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K bodu č. 2: 

Za zapisovateľku bola určená p. Anna Feldsamová.  

Za overovateľov zápisnice starosta navrhol p. Petra Čelestiaka 
a p. Milana Kohúta, do návrhovej komisie p. Igora Kohúta a p. 
Petra Záborského. Následne sa o predloženom návrhu hlasovalo.  

Výsledok hlasovania: ZA 6, proti – 0, zdržalo sa- 0. Predložený 
návrh bol schválený. 

K bodu 3: 

 

Starosta obce sa ujal pracovnej časti rokovania, pričom prítomní 
hlasovaním schválili predložený návrh programu zasadnutia. 

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa- 0. Program 
bol schválený. 

 

 

K bodu č.4 

 Starosta obce skonštatoval, že uznesenia z posledného 
zasadnutia OZ č. 8, konaného dňa 20.06.2024, boli splnené. 

 

 

K bodu 5: 

 Návrh 2. úpravy rozpočtu  poslanci dostali na preštudovanie 
vopred. Starosta návrh správy predniesol a vysvetlil prítomným 
možnosť použitia rezervného fondu aj na bežné výdavky. 

 

 Návrh úpravy sa týka  použitia prostriedkov na údržbu 
miestnej komunikácie v sume 45.000,00 EUR (cesta k p. 
Ondrušovi), znalecký posudok v sume 2.500,00 EUR (pre potreby  
vyjadrenia sa k vyšetrovaciemu spisu na základe žiadosti OR PZ 
SR Martin), 3.200,00 EUR na údržbu detského ihriska 
a rekonštrukcie kuchýň a sociálnych zariadení v Požiarnej 
zbrojnici v sume 24.153,00 EUR. 

 

 Príjmové prostriedky na toto sú z položky 453-prostriedky 
z predchádzajúcich rokov v sume 36840,00 EUR a z prevodu 
prostriedkov z rezervného fondu obce v sume 74.853,00 EUR. 
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Stavba prístrešku je financovaná z príspevku na rozvoj. 

 

Nikto z prítomných nemal námietky ani doplňujúce otázky. 
Následne sa o pláne hlasovalo: 

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa- 0. 

Návrh 2.úpravy rozpočtu na rok 2024 bol schválený. 

K bodu 6: 

 a)Posedenie s dôchodcami sa bude organizovať 26.10.2024 
o 17:00 hod. Je potrebné objednať občerstvenie-chlebíky 
a koláče-zabezpečí p. Badáňová, darčeky zabezpečí starosta, je 
potrebné ešte doriešiť kultúrny program pre dôchodcov.  

 

 b)Mikuláš pre deti bude dňa 06.12.2024 od 17:00 hod. 
Príprava bude 04.12.2024 od 17:00 hod, balíčky zabezpečí p. 
Čelestiak, občerstvenie poslankyne, hudbu p. poslanec M. Kohút, 
detaily sa doladia do 04.12.2024. 

 

 c)Knižnicu plánujeme otvoriť spolu s novým prístreškom 
15.11.2024. 

 

O plánovaných podujatiach sa následne hlasovalo: 

 

 

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa- 0. 

 

OZ súhlasí s organizovaním týchto kultúrnych akcií v obci. 

 

 

 d)Starosta informoval poslancov o tom, že jednou položkou 
týkajúcou sa úpravy rozpočtu je aj znalecký posudok, ktorý od 
obce vyžaduje polícia vo veci sporu medzi IBV Slnečné lány a p. 
Petrovským. Posudok vypracuje Ing. P. Kvačkaj- súdny znalec. 
Suma je  2.250,- EUR. 
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 e)Práce na prístrešku pri požiarnej zbrojnici už začali. 
Odovzdanie hotovej stavby je zmluvne dojednané do 15.11.2024. 
Zhotoviteľa stavby p. Jozefa Segača vybrali poslanci OZ spoločne 
na základe predloženej cenovej ponuky dňa 08.08.2024 o 18h. 

 

 f)Cesta k p. Ondrušovi  sa začne opravovať až od 15.11.2024, 
nakoľko spoločnosť Teracom čaká na asfaltérov.  

 

 g)Ďalej sa znovu poslanci zaoberali žiadosťou p. Mydla na 
prevzatie cesty – cestu zatiaľ obec neprevezme, nakoľko nie sú 
odstránené závady. 

V súvislosti s tým sa zaoberali aj so žiadosťou TURVODu na 
zriadenia bezodplatného vecného bremena na vodovod a kanalizáciu 
v časti Slnečné lány.  

 OZ predbežne súhlasí s bezodplatným zriadením vecného 
bremena v prospech TURVODu na p. KNC č. 161 a KNC č. 135/6 (VV 
a VK). Podmienkou uzatvorenia zmluvy o vecnom bremene je 
vypracovanie porealizačného geometrického plánu.  

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa- 0. 

 

 h)Kontajnery na odpad: Je potrebné nájsť nové miesto na 
kontajnery na odpad, ktoré sú na konci chodníka v križovatke 
oproti radovkám, keďže sa tam stala dopravná nehoda. Toto miesto 
je veľmi nebezpečné, keďže pri vysýpaní odpadu stoja ľudia na 
ceste v neprehľadnej zákrute. Jedná sa o RD č. 35. 

 Poslanci si prejdú obec a posúdia, ktoré kontajnery treba 
ešte premiestniť. 

 

 i)Ďalším bodom je informácia od p. starostu a týka sa  
Miestnej akčnej skupiny Turiec (MAS), v ktorej je obec členom a 
kde je aktuálne vyhlásená výzva na cesty v sume 75.000 EUR. Je 
potrebné sa prihlásiť do konca 10/2024. 

 

Podmienkou je doplatenie zameškaného členského do MAS. 

Poslanci o tomto hlasovali nasledovne: 

 

ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa- 0. 
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 OZ schvaľuje zapojenie sa do výzvy MAS na výstavbu ciest.  

 

 

j)Poslankyňa D. Badáňová žiada starostu o zabezpečenie 
tabuliek s textom „zákaz sypania smetí“ a „miesto na zelený 
odpad“, ktoré je potrebné osadiť v sade na Dubci. 

 

k)p. Záborský informoval poslancov, že na Požiarnej 
zbrojnici boli vymenené zámky bez toho, aby bol starosta obce 
o uvedenom informovaný. Starosta nedostal od PZ kľúče. Toto je 
prekročenie právomoci vedenia DHZ-O, takže je potrebné zvolať 
s vedením DHZ a DHZO a s poslancami stretnutie na pondelok 
07.10.2024 o 17:30 hod, aby sa uvedené dalo okamžite do poriadku. 

 

l)K slovu sa prihlásil p. Stupák, ktorý ponúkol 
dobrovoľnícku pomoc jeho manželky  pri práci v knižnici. 

Tiež by požiadal poslancov o zvýšenie počtu kontajnerov na 
papier – je ich nedostatok, kontajner na plastový  oproti jeho 
domu stačí jeden.  

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu zasadnutia starosta 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie 
zastupiteľstva. 

 

V Diakovej dňa 03. 10. 2024 

Zapísala: 

 

Anna Feldsamová      PaedDr. Branislav Kohút
      

zástupkyňa starostu      starosta obce 

   

  

Peter Čelestiak,      Milan Kohút, 

I. overovateľ       II. overovateľ 


